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Folketingets Sundheds- og Forebyggelsesudvalg har den 8. december 2011
stillet følgende spørgsmål nr. 147 (Alm. del) til ministeren for sundhed og fore-
byggelse, som hermed besvares. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Sophie 
Hæstorp Andersen (S).

Spørgsmål nr. 147:
’’Ministeren bedes oplyse, hvor mange procent af de nyfødte i Danmark, der 
bliver født på et spædbarnsvenligt sygehus.”

Svar:
Til brug for min besvarelse af spørgsmålet har jeg indhentet bidrag fra Sund-
hedsstyrelsen. Sundhedsstyrelsen oplyser følgende, som jeg kan henholde 
mig til:

”33 % af de nyfødte blev i 2010  født på  spædbørnsvenlige sygehuse.”

Med venlig hilsen

Astrid Krag     /      Louise Borgstrøm

Folketingets Sundheds- og Forebyggelsesudvalg

Sundheds- og Forebyggelsesudvalget 2011-12
SUU alm. del , endeligt svar på spørgsmål 147
Offentligt


